

2021/2022 年度家長教職員會繳交會費事宜

敬啟者：

本校家長教職員會\*(簡稱「家教會」)的目的為加強家長與學校的溝通和聯繫，關注學生的需要，並藉著家長間的經驗交流，發揚互相幫助和扶持的精神。

本會誠意邀請所有就讀本校的學生之其中一位家長或監護人登記為本會「正式會員」，並享有會員權利及福利。2021-2022 年度家長教職員會會員年費收費為港幣 20 元，綜援家庭可申請豁免年費，永久會員會費為港幣 200 元。敬請 台端填妥下列回條及連同年費(如適用，請把費用連同回條一併放入「回條及收費袋」內)，並於 2021 年 10 月 29 日前交回學校。請在回條上填寫聯絡電話號碼，以方便家教會委員與會員家長間的聯絡。若有任何查詢，請致電 2455 1615 與社工組聯絡。

此致

貴家長／監護人

家長教職員會主席



(周佳蓉) 謹啟

2021 年 10 月 11 日

(\*有關本會會章，請登入學校網址 [www.hctmml.edu.hk](http://www.hctmml.edu.hk) 參閱詳情)



回條

(家字 2021-2022/07)

2021/2022 年度家長教職員會繳交會費事宜

敬覆者：本人已知悉有關 2021-2022 年度家長教職員會繳交會費事宜，現本人(請在合適  內加上 √ 號)：

- 繳交會員年費 20 元。
- 繳交永久會員會費 200 元。
- 為綜援家庭，申請豁免年費，即毋須繳付費用，並同意校方作證明。
- 已於\_\_\_\_\_年度登記為家長教職員會永久會員，毋須繳付費用。

本人並  同意 /  不同意 下方的聯絡電話號碼作為家教會委員與會員家長間的聯絡。

此覆

匡智屯門晨曦學校家長教職員會主席

班學生( )

請於 10 月 29 日交回通告回條

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

日期：2021 年 月 日

October 11, 2021

Dear Parents/Guardians,

**Membership Fee of The Parents Staff Association of Our School 2021-2022**

To promote connections and communications between parents and our school and to establish a partnership between us, you are cordially invited to be a member of The Parents Staff Association of our school (abbr. PSA). The details of the membership fee are as follows:

Annual fee : \$20

Life membership fee : \$200

If the family is receiving CSSA from the Social Welfare Department, he/she can apply for waiving the annual fee. For more details about the Association, please refer to its constitutions.

Please return the reply slip together with annual fee (if applicable, please put into "Receipt & Fee Bag") before October 29, 2021. Please let us know if you agree to pass your telephone no. to our committee members so that we may contact you for the matters concerning our Association and concerned activities. If you have any enquiries, please contact our social workers at 2455 1615.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,



*Chou Chia Jung*  
Chou Chia Jung (Ms)

Chairlady of The Parent Staff Association of  
Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

< Reply Form >

Ref No: Par 2021-2022/07

Dear Chairlady,

**Membership Fee of The Parents Staff Association of Our School 2021-2022**

I have learned about the details of the caption notice. I will (please tick the appropriate box):

- pay \$20 for the annual fee for the membership fee of The Parent Staff Association of Our School.
- pay \$200 for the life membership fee of The Parent Staff Association of Our School.
- apply for waiving the annual fee as my family is receiving subsidies from CSSA scheme.
- no need to pay the fee as I have already paid the Life Membership fee of The Parent Staff Association of Our School in the year \_\_\_\_\_
- welcome the PSA committee members contact me about the PSA matters.

Yours faithfully,

( Class : \_\_\_\_\_ ) Student : \_\_\_\_\_

Parent /Guardian's Signature : \_\_\_\_\_

Contact Telephone No. : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / 2021

Please return the reply slip on or  
before October 29.